
Protokół Nr XXVII/2011                                                                                                                              

z XXVII Sesji Rady Gminy Dygowo                                                                                                      

odbytej dnia 26 lutego 2013 roku 

 

 Otwarcia obrad XXVII sesji Rady Gminy Dygowo o godz. 14-tej dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy Pan Jerzy Leszczyński, który przywitał Radnych, Wójta, Panią Skarbnik, Panią 

Sekretarz. 

Na 15 – stu radnych na Sesji obecnych było 13 – stu Radnych i 3 zaproszonych gości (listy 

obecności stanowią załącznik do protokołu). 

Sesja została zwołana na wniosek Wójta zgodnie z § 15 ust. 2 Statutu Gminy Dygowo oraz §7 

Regulaminu Rady Gminy Dygowo. 

Proponowany porządek obrad Radni otrzymali wraz z zaproszeniami na sesję.  

Wójt - zaproponował aby do porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie zmian w 

uchwale budżetowej Gminy Dygowo na rok 2013, zmiana ta dotyczy finansowania planowanego 

deficytu budżetu jednostki samorządu terytorialnego, nie było to potrzebne w momencie 

uchwalania budżetu, ponieważ wówczas budżet był dodatni, w międzyczasie pojawiła się 

inwestycja przebudowa drogi w Piotrowicach i teraz pojawił nam się deficyt. Chcemy zaoszczędzić 

na czasie, dlatego żeby jak najwięcej czasu miał wykonawca wyłoniony po przetargu na realizację 

tego bardzo dużego zadania, korzystając z okazji że mamy sesję prosiłbym o wprowadzenie tej 

uchwały do porządku obrad. 

Porządek obrad zaproponowany przez Wójta został przyjęty przez Radę i przedstawia się 

następująco: 

 Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji.  

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

1) zawarcia porozumienia międzygminnego, 

2) zmian w uchwale budżetowej Gminy Dygowo na rok 2013, 

3. Zakończenie obrad.  

 

Ad. 2 Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                                                         

 

1)  zawarcia porozumienia międzygminnego 

 

Wójt – wojewoda wychwycił rozbieżności pomiędzy uchwałami, tzn. w grudniu podejmowaliśmy 

uchwały o przystąpieniu do porozumienia międzygminnego, w uchwale tej było ujęte miasto 

Gościno, wszystkie gminy podjęły takie uchwały, równolegle toczyła się sprawa dotycząca ugody 

za dopłaty w 2011 roku, która wiązała się z wycofaniem przez miasto Gościno sprawy z sądu. 

Gmina Gościno nie wycofała pozwu. Miasto Kołobrzeg przyjęło uchwałę bez Gminy Gościno, więc 

występowała rozbieżność z naszymi uchwałami i dlatego porozumienie które podejmujemy teraz 

jest bez gminy Gościno. Opinie prawne wskazywały na to że nie będziemy musieli zmieniać swojej 

uchwały, jednak wojewoda zdecydował inaczej. Powinniśmy przyjąć tę uchwałę jak najszybciej aby 

szybko zlikwidować te rozbieżności. Miasto Kołobrzeg planuje również w najbliższym czasie sesje, 

aby od kwietnia można było przyjąć nowe taryfy. 

 



Radny Józef Rozwód – jakie są argumenty Gościna które nie przystępuje do tego porozumienia? 

Wójt – Gościno podjęło uchwałę w sprawie przyjęcia porozumienia, problem polega na tym że 

Gościno nie chce płacić ani złotówki dopłaty za 2011 rok. 

Radny Józef Rozwód – na jakiej podstawie będą im naliczane opłaty? 

Wójt – będą liczeni oddzielnie, ale przez to że na ich terenie działa „Arla” która gwarantuje im 

wysoki odbiór wody, gmina Gościno nic nie traci. Lepiej byłoby gdyby Gościno było wspólne z 

wszystkimi gminami. Miasto Kołobrzeg również by tego chciało, ale ponieważ Gościno nie 

wycofało sprawy z sądu Kołobrzeg nie mógł postąpić inaczej. 

Radny Artur Wasiewski – czy od 1 kwietnia tak jak Pan zapowiadał jest nadal realne że będziemy 

jako mieszkańcy gminy płacili mniej? 

Wójt – przed 7 kwietnia będziemy ustalali wysokość dopłat. Z ustalenia wysokości dopłat będzie 

wynikała cena dla mieszkańca. Ja chciałbym żeby woda była jak najtańsza dla mieszkańców, ale 

decydować będziecie Państwo. Musimy pamiętać że w tym roku będziemy musieli przejąć 

obowiązek wynikający z gospodarowania śmieciami. Chciałbym żebyśmy cenę dla mieszkańca 

obniżyli. Ale będzie to zależało od stanu budżetu Gminy. 

 

Głosowanie: 

za – 15                                                                                                                                                     

przeciw – 0                                                                                                                                                  

wstrz. – 0 

Uchwała podjęta – jednogłośnie. 

 

2) zmian w uchwale budżetowej Gminy Dygowo na rok 2013 

 

P. Przewodniczący – projekt tej uchwały został omówiony na początku sesji przez Wójta więc jeśli 

nie ma pytań przystępujemy do głosowania. 

Głosowanie: 

za – 15                                                                                                                                                     

przeciw – 0                                                                                                                                                  

wstrz. – 0 

Uchwała podjęta – jednogłośnie. 

 

 Na tym porządek obrad XXVII Sesji Rady Gminy został wyczerpany i Przewodniczący 

Rady Gminy o godz. 14:25 zakończył jej obrady.   

 

 Protokołował 


